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PROTOKÓŁ NR XXX/14 
sesji Rady Powiatu w Goleniowie  
odbytej w dniu 27 marca 2014 r.  

 
 

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1310 
 

I. Obecność 
 
Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych. 
Obecność na sesji w chwili otwarcia obrad – 18 radnych. 
Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.  
 
W sesji udział wzięli: 
Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu, 
Anna Stępień-Buryszek – Sekretarz Powiatu 
oraz dyrektorzy jednostek organizacyjnych i wydziałów Starostwa Powiatowego.  
 
II. Porządek dzienny posiedzenia 
 
1. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 20 lutego 2014 r., 

2.Interpelacje i zapytania radnych 

3. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Goleniowskiego za 2013 rok  

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2013 

oraz planowane działania w 2014 r. 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 

5. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Goleniowie i realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012-

2014 za rok 2013 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 

c) podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Goleniowie i realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej 

na lata 2012-2014 za rok 2013. 

6. Informacja na temat zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego  

w ambulatoryjne świadczenia specjalistyczne i szpitalne  

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 

7. Informacja o współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi 

a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
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Niepełnosprawnych, 

b) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2014 r. 

9. Delegowanie dwóch radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

10. Blok informacyjny: 

a) sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

b) informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 

10. Wolne wnioski. 

11.Odpowiedzi na interpelacje. 

12.Zamknięcie obrad. 

III. Przebieg posiedzenia 

Ad 1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia XXX sesji Rady 

Powiatu, powitał zaproszonych gości, wszystkich radnych oraz przedstawicieli mediów. 

Następnie w oparciu o listę obecności stwierdził, że na sali jest 18 radnych, co stanowi quorum 

do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Ad 1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji i zapytał, czy są wnioski  

o jego zmianę lub uzupełnienie. 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej radny Marcin Fedeńczak zaproponował 

wprowadzenie do porządku obrad sesji pkt 8 c) - projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

z dnia 18 lutego 2014 r.   

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za.  

Następnie zaproponował wprowadzenie pkt 8 d) w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia 21 lutego 

2014 r.  

Rada pozytywnie zaopiniowała zaproponowaną zmianę – 18 radnych za.  

Ad 1.c. Przewodniczący Rady Powiatu W. Kaleczyc poinformował, że protokół z XXIX sesji Rady 

Powiatu w Goleniowie z dnia 20 lutego 2014 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i Zarządu 

Powiatu na siedem dni przed XXX sesją, następnie zapytał, czy są uwagi do niniejszego 

protokołu.   

Radni nie zgłosili uwag do powyższego protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania protokół z XXIX sesji Rady Powiatu w Goleniowie  

z dnia 20 lutego 2014 r. został przyjęty jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 2. 1. Radny Piotr Kijko w imieniu mieszkańców miejscowości Sosnowice, wniósł  

o poprawę stanu drogi powiatowej na odcinku Sosnowice – Przybiernów. Radny wyjaśnił, iż 

mieszkańcy tej miejscowości codziennie muszą przedostawać się do szkół, pracy oraz do 

najbliższego sklepu w Przybiernowie. Radny dodał, że droga w takim stanie technicznym 

znacznie wydłuża i utrudnia dojechanie do miejscowości pogotowia ratunkowego, straży 

pożarnej i policji. Sytuacja taka stwarza realne zagrożenie dla mieszkańców miejscowości 

Sosnowice. Prezentacja stanowi zał. nr 2 do protokołu.  
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2. Radny Piotr Kijko wniósł o powołanie Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego na 

poziomie powiatu. Do zadań takiej Rady miałoby należeć: 

a) opracowanie strategii działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego  

w oparciu o Wojewódzki Program Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego oraz lokalne 

priorytety wynikające ze szczególnych diagnoz bezpieczeństwa ruchu drogowego  

w powiecie,  

b)  tworzenie powiatowych Programów Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, kontrola  

i nadzór ich realizacji,  

c)  inicjowanie współpracy pomiędzy administracją rządową, a samorządową oraz 

organizacjami pozarządowymi dla realizacji zadań z zakresu bezpieczeństwa ruchu 

drogowego,  

d) doskonalenie struktur organizacyjnych systemu bezpieczeństwa ruchu drogowego na 

terenie powiatu,  

e)  organizowanie i przydzielanie środków finansowych na działania objęte programami 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego,  

f)  inicjowanie działalności edukacyjno- informacyjnej,  

g) informowanie społeczeństwa o podejmowanych działaniach naprawczych i efektach 

tych działań.  

Podstawę do tworzenia Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego szczebla krajowego oraz 

wojewódzkiego stanowią art. 140b oraz art. 140g ustawy Prawo o ruchu drogowym (Dz. U. 

z 2005 r. Nr 108, poz. 908 z późn. zm.) 

Zgodnie z dyspozycją powyższej ustawy również dla obszaru województwa 

zachodniopomorskiego powołano Zachodniopomorską Wojewódzką Radę Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego. 

Z inicjatywy Rady powstaje szereg opracowań oraz realizowane są działania zmierzające 

bezpośrednio do poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego, jednak o zasięgu regionalnym 

obejmującym obszar województwa. Naturalnym jest, że powyższe działania skupiają się na 

układach komunikacyjnych w obrębie dróg krajowych oraz wojewódzkich i niekiedy tylko 

dotyczą powiązań drogami powiatowymi (lokalnymi). Dla nadania działaniom na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa ruchu drogowego charakteru uwzględniającego potrzeby oraz oczekiwania 

lokalne, niezbędne jest powołanie organu, jakim będzie Powiatowa Rada Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego.  

W skład Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego wejdą między innymi 

przedstawiciele samorządów lokalnych, KPP, KPPSP, przedstawiciele zarządców wszystkich 

kategorii dróg na terenie powiatu goleniowskiego. Wypełni ona dotychczasową lukę  

w zorganizowanych działaniach wszystkich jednostek samorządowych powiatu na rzecz 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego, a wnoszone przez nią wnioski i potrzeby w zakresie 

poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego znajdą swoje odbicie w programie oraz przyszłych 

działaniach.  
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Rada Powiatowa BRD będzie bezpośrednim partnerem dla Zachodniopomorskiej Wojewódzkiej 

Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego.  

Odpowiedzi udzielił Starosta Tomasz Stanisławski informując radnego, że po spotkaniu z Panią 

Wójt Przybiernowa, które ma się odbyć 01.04 br. udzieli radnemu dokładnej odpowiedzi na 

piśmie.  

3. Radny Piotr Kijko wniósł do Rady Powiatu o wydanie pozytywnej opinii w sprawie usunięcia  

z przestrzeni publicznej na terenie Powiatu Goleniowskiego symboli systemów totalitarnych, 

komunistycznych lub odwołujących się do osób lub wydarzeń symbolizujących represyjny, 

autorytarny i nikczemny system władzy w Polsce w latach 1944-1989. 

4. Radna Anna Fedorczuk-Smolira w imieniu mieszkańców Nowogardu, korzystających z nocnej 

i świątecznej opieki medycznej w Nowogardzie utworzonej przez Centrum Medyczne  

w Goleniowie wniosła o poprawę warunków istniejących w poczekalni dla osób chorych. Radna 

odwiedziła ten punkt na prośbę pacjentów korzystających z tej pomocy, którzy czekając na 

wizytę lekarską, siedzą na schodach, ponieważ w poczekalni jest tylko 6 krzeseł, a osób 

oczekujących na wizytę około 70 dziennie, w tym matki z gorączkującymi dziećmi na rękach.  

Ad 3. Analiza stanu bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego 

za 2013 r. stanowi zał. nr 3 do protokołu.  

Ad 3.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że sprawozdanie było omawiane na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 12 marca 2014 r.  

Ad 3.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja przyjęła do wiadomości przedstawiony materiał. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do 

wiadomości przedstawiony materiał.  

Radny Piotr Kijko w kontekście złożonej wcześniej interpelacji zwrócił się do Komendanta 

Powiatowego Policji Pana Krzysztofa Targońskiego z pytaniem, jak zapatruje się na powołanie 

Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego, które działają w kilku powiatach jak również na 

poziomie województwa.  

Komendant Powiatowy Policji Krzysztof Targoński odpowiedział, że nie widzi problemu i z tego 

co się orientuje, taka Rada funkcjonowała już w strukturach Powiatu Goleniowskiego kilka lat 

wcześniej. Komendant dodał, że ze swojej strony gwarantuje pomoc i udział kompetentnych 

funkcjonariuszy, którzy będą mogli wspomóc działania takiej Rady w kwestiach, które należą do 

kompetencji policji.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Analizy stanu 

bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu Goleniowskiego, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

Ad 4. Informacja o stanie bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2013 

oraz planowane działania w 2014 r. stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
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Ad 4.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższa informacja była przedmiotem 

analizy Zarządu Powiatu w dniu 12 marca 2014 r. i została pozytywnie oceniona.  

Ad 4.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje przyjęły do 

wiadomości przedstawioną informację.  

Radna Danuta Faryniarz zwróciła uwagę, że w informacji o stanie bezpieczeństwa w zakresie 

ochrony przeciwpożarowej podany jest średni wiek pojazdów OSP, który wynosi 22 lata i pół 

roku. Radna dodała, iż 20 czerwca 2013 r. Rada Powiatu w Goleniowie podjęła uchwałę  

w sprawie zmiany uchwały o przystąpieniu do Powiatowego Programu zakupu samochodów 

ratowniczo-gaśniczych dla Gmin z Powiatu Goleniowskiego na lata 2013-2018, która nie jest 

realizowana (uchwała nr XXIV/222/13 z dnia 20 czerwca 2013). Radna zwróciła się z pytaniem 

do Starosty, co dalej będzie z tą uchwałą, czy nie należy jej uchylić. 

Starosta Tomasz Stanisławski odpowiedział radnej Danucie Faryniarz, że program ten nie jest 

realizowany, ponieważ jedna z gmin wycofała się. Rada Gminy Przybiernowa nie zaakceptowała 

programu, w związku z tym założenia, jakie były zawarte w uchwale nie mogły być realizowane. 

W związku z tym pozostałe gminy wycofały się z tego programu. Starosta dodał, że zaraz po 

rezygnacji Gminy Przybiernów, Gmina Goleniów i Nowogard same aplikowały o środki na zakup 

wozów strażackich i nie były zainteresowane dalszą współpracą z powiatem. Starosta  

stwierdził, że od uchwały Rady Powiatu, która nie jest realizowana należy odstąpić.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji o stanie 

bezpieczeństwa w zakresie ochrony przeciwpożarowej za rok 2013 oraz planowanych działaniach 

w 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 5. Projekt uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie w Goleniowie i realizacji Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na 

lata 2012-2014 za rok 2013 stanowi zał. nr 5 do protokołu.  

Ad 5.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższe sprawozdanie było omawiane 

na posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 12 marca 2014 r. i zostało pozytywnie ocenione.  

Ad 5.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedstawionym sprawozdaniem. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje zapoznały się  

z przedstawionym sprawozdaniem.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia 

sprawozdania z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie i realizacji 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2012-2014 za rok 2013, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/283/14 stanowi zał. nr 6 do protokołu.  
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Ad 6. Informacja na temat zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego 

w ambulatoryjne świadczenia specjalistyczne i szpitalne stanowi zał. nr 7 do protokołu.  

Ad 6.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższa informacja była omawiana na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 12 marca 2014 r.  

Ad 6.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje zapoznały się  

z przedstawioną informacją. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji na temat 

zabezpieczenia potrzeb mieszkańców Powiatu Goleniowskiego w ambulatoryjne świadczenia 

specjalistyczne i szpitalne, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 7. Informacja o współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi stanowi 

zał. nr 8 do protokołu.  

Ad 7.a. Starosta Tomasz Stanisławski poinformował, że powyższa informacja była omawiana na 

posiedzeniu Zarządu Powiatu w dniu 12 marca 2014 r.  

Ad 7.b. Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja zapoznała się z przedstawioną informacją. 

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje zapoznały się  

z przedstawioną informacją. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za pozytywnym zaopiniowaniem Informacji 

 o współpracy Powiatu Goleniowskiego z organizacjami pozarządowymi, Rada głosowała 

jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

Ad 8.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie określenia zadań, 

na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych. 

Projekt uchwały stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie określenia zadań, na 

które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, Rada 

głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/284/14 stanowi zał. nr 10 do protokołu.  
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Ad 8.b. Skarbnik Powiatu Zbigniew Mazur omówił projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., która stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

Radna Jolanta Jarlaczyńska – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty 

poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

Radny Bogusław Grodź – Przewodniczący Komisji Budżetu i Infrastruktury, w imieniu Komisji 

Rewizyjnej i Komisji Budżetu i Infrastruktury poinformował, że obie Komisje pozytywnie 

zaopiniowały projekt uchwały. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 rok i zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Powiatu Goleniowskiego na 2014 r., Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych. 

UCHWAŁA NR XXX/285/14 stanowi zał. nr 12 do protokołu.  

Ad 8.c. Radny Marcin Fedeńczak – Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej omówił 

projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańca Goleniowa z dnia 18 lutego 2014 r., 

który stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/286/14 stanowi zał. nr 14 do protokołu.  

Ad 8.d. Radny Marcin Fedeńczak omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi 

mieszkańca Goleniowa z dnia 21 lutego 2014 r., który stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi, 

Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

UCHWAŁA NR XXX/287/14 stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc powiedział, że skargi, które wpływają do Rady 

bywają w różnych niestandardowych formach i formatach. Przewodniczący dodał, że nie będzie 

oczywiście publicznie pokazywać skarg z uwagi na ochronę danych osobowych, skargi są 

dostępne do wglądu dla radnych w Biurze Rady.  

Ad 9. Przewodniczący Rady poinformował, iż do Rady Powiatu wpłynęło pismo Starosty 

Goleniowskiego z prośbą o delegowanie dwóch przedstawicieli Rady do Komisji Bezpieczeństwa 

i Porządku w związku z upływem trzyletniej kadencji Komisji. Pismo stanowi zał. nr 17 do 

protokołu. Przewodniczący Rady przypomniał, iż dotychczas członkami tejże Komisji byli radny 

Marcin Fedeńczak i Wicestarosta Tomasz Kulinicz.  

Starosta T. Stanisławski powiedział, że najprawdopodobniej Komisja Bezpieczeństwa i Porządku 

nie zbierze się już do końca tej kadencji Rady Powiatu dlatego zaproponował, aby Rada nadal 

pozostała przy dwóch dotychczasowych delegatach i zaproponował Tomasza Kulinicza  

i Marcina Fedeńczaka. 
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Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc zapytał, czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

lub zgłosić inną propozycję niż zaproponował Starosta Tomasz Stanisławski. 

Z uwagi na niezgłoszenie innych kandydatur do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc zwrócił się z pytaniem do radnego Marcina Fedeńczaka, 

czy wyraża zgodę na kandydowanie. 

Radny Marcin Fedeńczak odpowiedział, że wyraża zgodę.  

Następnie Przewodniczący Rady Witold Kaleczyc zapytał Wicestarostę Tomasza Kulinicza, czy 

wyraża zgodę na kandydowanie.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział, że wyraża zgodę.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za kandydaturą na członka Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku radnego Marcina Fedeńczaka Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za kandydaturą na członka Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku Wicestarosty Tomasza Kulinicza Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 

radnych.  

Ad 10.a. Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w Goleniowie w okresie od 30 stycznia 

2014 r. do 6 marca 2014 r. stanowi zał. nr 18 do protokołu.  

Radna Anna Fedorczuk-Smolira zapytała o pkt 7 ze str. 2, gdzie jest podana informacja, iż w ZSO 

w Nowogardzie zostanie otwarta klasa o ratownictwie medycznym, natomiast w prasie lokalnej 

podana jest informacja, że będzie to klasa medyczna. W związku z tym radna wniosła  

o przedstawienie programu nauczania nowo powstającej klasy o profilu medycznym w ZSO Nr 1 

w Nowogardzie.  

Następnie radna Anna Fedorczuk-Smolira zapytała o pkt 8 na str. 2 dotyczący inwestycji 

związanej z zagospodarowaniem Placu Wolności w Nowogardzie. Radna dodała, że chciałaby 

wiedzieć, co tam będzie budowane. 

Radna wniosła o przedstawienie opinii przez Powiatowego Inspektora Nadzoru Budowlanego 

dot. budynku przyległego do budynku byłego hotelu „Cisy” w Nowogardzie, który jest w złym 

stanie technicznym, szpeci i zagraża bezpieczeństwu. 

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział na pierwsze pytanie radnej dotyczące nowej klasy  

o profilu medycznym. Poinformował, że w klasie o nowym profilu program podstawowy będzie 

nadal realizowany i podobnie jak w klasie policyjnej dojdą dodatkowe zajęcia dotyczące profilu 

medycznego. Wicestarosta dodał, że dokładną informację na ten temat radna otrzyma na piśmie. 

Następnie Wicestarosta udzielił radnej odpowiedzi na drugie pytanie dotyczące 

zagospodarowania Placu Wolności w Nowogardzie, który zostanie wykonany według pomysłu 

Gminy Nowogard, która ma pewną koncepcję dotyczącą zagospodarowania tego Palcu,  

a w związku z tym, że budynek powiatu były hotel „Cisy” graniczy i jest w bezpośrednim 

sąsiedztwie tej inwestycji, Zarząd musiał wyrazić zgodę na gospodarowanie tą nieruchomością 

do celów budowlanych. Wicestarosta poinformował, że powiat ma swoje plany dotyczące 

budowy podjazdu dla osób niepełnosprawnych do budynku byłego hotelu „Cisy”. Wicestarosta 
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powiedział, że kserokopia projektu zagospodarowania Placu Wolności w Nowogardzie zostanie 

przedstawiona radnym.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi Wicestarosta zwrócił się do radnej Anny Fedorczuk-Smoliry 

z prośbą o zgłoszenie w wolnych wnioskach sprawy dotyczącej zaniedbanego i sprawiającego 

wrażenie w ciągłej przebudowie przyległego budynku do byłego hotelu „Cisy” w Nowogardzie. 

Ad 10.b. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc przypomniał radnym o obowiązku 

złożenia oświadczeń majątkowych w nieprzekraczalnym terminie do 30 kwietnia 2014 r.  

Ad 11. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, że do Starostwa wpłynęło 

Zarządzenie Wojewody Zachodniopomorskiego w sprawie ustalenia liczby radnych 

wybieranych do rad gmin, rad powiatów i sejmiku województwa i z informacji tej wynika, iż  

w Powiecie Goleniowskim nadal będzie 19 radnych.  

Radny Czesław Siwek poinformował Radę, że radny Kazimierz Lembas w dniu 8 marca 

przeszedł zawał serca, w chwili obecnej ma się już dobrze i wraca do zdrowia.  

Radny Czesław Siwek zapytał, jak wygląda sytuacja rodzin zastępczych, jeżeli chodzi o płacenie 

podatku dochodowego od świadczeń na dzieci przebywające w rodzinach zastępczych. 

Radny Czesław Siwek zwrócił uwagę na potrzebę kształcenia młodych ludzi pod potrzeby rynku 

pracy, który zabezpiecza praktykę zawodową, a w przyszłości również pracę. 

Pani Krystyna Jaworska – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Goleniowie 

odpowiedziała radnemu Czesławowi Siwkowi na pytanie dotyczące rodzin zastępczych, iż 

rodziny zastępcze zawodowe, również rodzinne domy dziecka, które sprawują opiekę nad 

więcej niż trojgiem dzieci otrzymują świadczenie na pokrycie kosztów utrzymania domu, takich 

jak gaz, prąd, śmieci, woda, antena telewizyjna, telefon i internet. Ponoszone przez rodzinny 

dom dziecka koszty miesięczne dzielone są przez liczbę wychowanków, plus wynagrodzenia dla 

prowadzących. Kwota świadczenia przypadająca na dzieci przebywające w pieczy jest wolna od 

podatku, ale kwota przypadająca na prowadzących i ich dzieci jest ich dochodem. PCPR ponosi  

koszty utrzymania lokalu i zgodnie z ustawą o podatku dochodowym ta część tego świadczenia 

jest opodatkowana i do 30 marca takie rodziny otrzymują PIT 8c i są zobowiązane do 

odprowadzenia podatku. 

Radna Danuta Faryniarz zapytała, czy ZSP w Maszewie przygotowuje już koncepcję 

funkcjonowania tej szkoły w roku przyszłym, dzięki czemu szkoła rozwiąże dotychczasowe 

problemy. 

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiedział radnej Danucie Faryniarz, iż dyrektor ZSP  

w Maszewie, Zenon Obiała w styczniu przedstawił Zarządowi Powiatu koncepcję 

funkcjonowania szkoły od września 2014 r. Dyrektor zaproponował utworzenie dwóch nowych 

zawodów, tj. technik grafiki komputerowej i technik prac administracyjno-biurowych, na co 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę, mając nadzieję na rozwój tej szkoły. Wicestarosta dodał, że do 

końca czerwca tego roku trwa nabór, natomiast w sierpniu bądź wrześniu Zarząd przedstawi 

Radzie informację nt. dalszego rozwoju ZSP w Maszewie.  

Radna Danuta Faryniarz zapytała, na jakiej podstawie dyrektor ZSP w Maszewie powziął 

informację o zapotrzebowaniu na wymienione, nowe kierunki kształcenia. 
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Wicestarosta odpowiedział radnej Danucie Faryniarz, że w szkołach gimnazjalnych przyległych 

do Maszewa były prowadzone rozmowy z rodzicami, jak również z samymi uczniami oraz był 

analizowany wykaz zawodów deficytowych.  

Ad 12. Starosta Tomasz Stanisławski odniósł się do slajdów przedstawionych przez radnego 

Piotra Kijko. Starosta poinformował, że był osobiście w miejscowości Sosnowice i powiedział, że 

mógłby wskazać wiele innych dróg o tym charakterze, które są jeszcze w gorszym stanie. 

Starosta dodał, że sukcesywnie są wprowadzane plany, które ułatwią życie mieszkańcom. Ta 

droga jest kolejnym przykładem na to, że nie wszystkie drogi powinny być powiatowe, a nie 

każda gmina jest chętna przyjmować na siebie drogi, które mają wybitnie charakter gminny. Jak 

na razie tylko Gmina Goleniów rozpoczęła taką procedurę i przejmuje takie drogi. Rada Powiatu 

na sesji w dniu 21.02.2013 r. przyjęła uchwałę w sprawie zmiany założeń, zasad oraz trybu 

opracowania Wieloletniego Programu Inwestycyjnego Powiatu Goleniowskiego, w której 

przyjęła program przebudowy i modernizacji dróg w Powiecie Goleniowskim na lata 2013-2020. 

Program ten jest już realizowany i  jest w nim również ujęta ta droga. Starosta dodał, że na 

konwencie wójtów i burmistrzów również na ten temat była prowadzona rozmowa. Ponadto 

Starosta powiedział, że czekał z pewnymi działaniami na powołanie przez Premiera osoby, która 

będzie pełniła funkcję Wójta Przybiernowa i na to miejsce została już powołana Pani Lilia 

Ławicka. W przyszłym tygodniu odbędzie się spotkanie Dyrektora Wydziału Dróg Powiatowych 

z Panią Wójt Przybiernowa w tej sprawie. Na zakończenie swojej wypowiedzi Starosta 

poinformował, że wszystkie drogi gruntowe są co roku wyrównywane, ale nie w okresie 

jesienno – zimowym, ponieważ to i tak nic by nie dało.  

Wicestarosta Tomasz Kulinicz odpowiadając radnemu Piotrowi Kijko na interpelację, dotyczącą 

powołania Powiatowej Rady Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego poinformował, że zostaną 

sprawdzone zadania i kompetencje takiej rady, ponieważ jest już Komisja Bezpieczeństwa  

i Porządku przy Staroście Goleniowskim, Powiatowy Zespół Zarządzania Kryzysowego oraz 

stowarzyszenie.  

Ad 13. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc 

dokonał zamknięcia obrad XXX sesji Rady Powiatu w Goleniowie. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

                             Witold Kaleczyc  

   

    

Protokołowała: 

Agata Ostrowska 

Goleniów, dnia 10 kwietnia 2014 r.  
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